



Thank you for purchasing a NewAge Product!

Please give us a call or visit online if you have any questions.

Call 1.877.306.8930; for UK 0800.031.4069; e-mail at info@newageproducts.com

Limited Lifetime Manufacturer Warranty

NewAge Products Inc. will replace the defective product or parts if the part fails as a result of defective materials or workmanship for the Lifetime of the product.

NEWAGE PRODUCTS INC. WILL NOT PAY FOR:

1. Service calls to correct the installation of any NewAge products or to instruct you how to use or install them.
2. Damage resulting from improper handling or shipping of products, or products damaged by accident, misuse, abuse, fire, flood, improper installation, acts of God, neglect, corrosion, modification or mishandling.
3. Repairs or replacement when your product is used in other than normal, single-family household use, such as a commercial environment, or handled in anyway inconsistent with the installation instructions included with the product.
4. Cosmetic damage, including scratches, dings, dents or cracks that do not affect the structural or functional capability of the product.
5. Surfaces damaged due to chemical interaction resulting in corrosion of paint, metal, foam or rubber.
6. Replacement parts for NewAge products outside Canada and the United States.
7. Loss of product contents due to theft, fire, flood, accident or acts of God.
8. Shipping or freight fees to deliver replacement products or to return defective products.
9. Any labor costs during the limited warranty period.

DISCLAIMER OF IMPLIED WARRANTIES; LIMITATION OF REMEDIES

IMPLIED WARRANTIES, INCLUDING TO THE EXTENT APPLICABLE WARRANTIES OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, ARE EXCLUDED TO THE EXTENT LEGALLY PERMISSIBLE. ANY IMPLIED WARRANTIES THAT MAY BE IMPOSED BY LAW ARE LIMITED TO ONE YEAR, OR THE SHORTEST PERIOD ALLOWED BY LAW. SOME STATES AND PROVINCES DO NOT ALLOW LIMITATIONS OR EXCLUSIONS ON HOW LONG AN IMPLIED WARRANTY OF MERCHANTABILITY OR FITNESS LASTS, SO THE ABOVE LIMITATIONS OR EXCLUSIONS MAY NOT APPLY TO YOU. THIS WARRANTY GIVES YOU SPECIFIC LEGAL RIGHTS, AND YOU MAY ALSO HAVE OTHER RIGHTS WHICH VARY FROM STATE TO STATE OR PROVINCE TO PROVINCE



ATTENTION: Is your product damaged? Need help or spare parts? For fastest service, contact NewAge Products at 1-877-306-8930; or support@newageproducts.com. Do not return to the retailer.



Merci d'avoir acheté un produit NewAge!

Si vous avez des questions, veuillez nous appeler ou visiter notre site Web.
Appeler au 1.877.306.8930; pour le R.-U., composer le 0800.031.4069; envoyer un courriel à info@newageproducts.com.

Garantie à vie limitée du fabricant

NewAge Products Inc. remplacera les pièces ou le produit défectueux advenant que ceux-ci découlent d'un défaut de matériel ou de fabrication pendant la durée de vie du produit.

NEWAGE PRODUCTS INC. N'ASSUMERA PAS LES COÛTS SUIVANTS :

1. Les appels de service pour corriger l'installation de tout produit NewAge ou pour vous montrer comment les utiliser ou les installer.
2. Les dommages causés par une manutention ou une expédition inadéquate du produit, ou des produits endommagés par un accident, une mauvaise utilisation, un abus, un incendie, une inondation, une installation inadéquate, un cas fortuit, une négligence, la corrosion, une modification ou une mauvaise manipulation.
3. Les réparations ou le remplacement lorsque votre produit est utilisé pour un autre usage que celui d'un ménage unifamilial normal, comme un milieu commercial ou d'une façon non conforme aux directives d'installation incluses avec le produit.
4. Les dommages cosmétiques, y compris les éraflures, les marques, les entailles ou les fissures dans la peinture qui n'affectent pas la capacité fonctionnelle ou structurelle du produit.
5. Les surfaces endommagées en raison d'une interaction chimique entraînant la corrosion de la peinture ou du métal.
6. Les pièces de rechange pour des produits NewAge à l'extérieur du Canada et des États-Unis.
7. La perte des produits y étant contenus en raison d'un vol, d'un incendie, d'une inondation, d'un accident ou de cas fortuits.
8. Les frais d'expédition ou de transport pour livrer les produits de rechange ou pour retourner des produits défectueux.
9. Tout coût de main-d'oeuvre pendant la période de garantie limitée.

EXONÉRATION DE GARANTIES IMPLICITES; LIMITATION DE RECOURS

LES GARANTIES IMPLICITES, Y COMPRIS LES GARANTIES APPLICABLES DE QUALITÉ MARCHANDE OU DE CONVENANCE PRÉCISE, SONT EXCLUES DANS LA LIMITE OÙ LA LOI LE PERMET. TOUTE GARANTIE IMPLICITE QUI POURRAIT ÊTRE IMPOSÉE PAR LA LOI DOIT SE LIMITER À UN AN, OU À LA PÉRIODE LA PLUS COURTE PERMISE PAR LA LOI. CERTAINS ÉTATS AINSI QUE CERTAINES PROVINCES NE PERMETTENT PAS LES LIMITATIONS OU LES EXCLUSIONS SUR LA DURÉE D'UNE GARANTIE IMPLICITE DE QUALITÉ MARCHANDE OU DE CONVENANCE PRÉCISE. PAR CONSÉQUENT, IL EST POSSIBLE QUE LES LIMITATIONS OU EXCLUSIONS PRÉCITÉES NE S'APPLIQUENT PAS À VOUS. CETTE GARANTIE VOUS DONNE DES DROITS LÉGAUX PARTICULIERS ET VOUS POURRIEZ ÉGALEMENT DISPOSER D'AUTRES DROITS VARIANT SELON L'ÉTAT OU LA PROVINCE.



ATTENTION: Est votre produits endommagée?
Avez vous besoin d'aide ou de pièces de rechange?
Contactez NewAge Products a 1-877-306-8930; ou support@newageproducts.com.
Ne pas retourner au détaillant.